
PROTOKOLL 6/2012 
 

Styrelsemöte med Närsbo Samfällighetsförening 
 
 
 

Datum: 
 
Plats 
 
Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande: 

Onsdagen den 1 oktober 2012 
 
Hemma hos Fredrik Abrahamsson 
 
Fredrik Abrahamsson, ordförande för mötet 
Björn Wallander 
Per-Olof Svensson 
Ulrika Nicklasson 
Gunnel Blom 
Christer Tedefjord 
 
 
Robert Törsök 
Sirpa Tavastilla 
 

 
 
 
 
§1 Mötet öppnas Mötet öppnades av Fredrik Abrahamsson som hälsade 

alla välkomna.  
 
 

 

§2 Justering av protokoll  Protokollet kommer att justeras av Gunnel Blom och 
Christer Tedefjord 

 
 

 

§3 Föregående protokoll Lades till handlingarna. 
 
 

 

§4 Ekonomi Följer rutiner. 
  

 
§5 Lekplats Fotbollsplanen har hyvlats och sladdats. 
 
 

 

§6 Strand och 
grönområden 

 Har skötts fint med klippning av gräs av Ulf E., Bosse 
K. och Christer T. 

 Stranden har hyvlats 

 Lampor till lyktstolpen har inköpts, finns i strandstugan. 
 

 
  

 



§7 Vägar och gångstigar  Diken har blivit utgrävda delvis på Strandängsvägen, 
vid fotbollsplanen, mellan Silverbergsvägen och 
Strandängsvägen. Fortsatta utgrävningar kommer att 
ske allteftersom. 

 

 
 

 

§8 Skog  Fredrik tagit ner träd vid Bäckvägens vändplats. Sly 
ska röjas och eldas upp, förhoppningsvis på 
nästkommande arbetsdag . Kontakt tas med 
skogsvårdskunnig för att kunna spara vissa sällsyntare 
träd. 

 
 

 
 

 

§9 Vattenanläggningen  Vattenprover  tagna 21 aug. har visat rätt så OK 
värden. Nya prover kommer att tas. 

 Service har gjorts på pumparna. 

 Diskussion om hur vi ska få ner järn- och 
manganvärdena i vårt dricksvatten.                                              

 Fortsatt kontakt ska hållas med ENWA. 
 

 
 

 

§10 Avloppsanläggningen       Miljö och Hälsa varit på besök. Gick runt i området vid 
avloppsanläggningen. Inga anmärkningar förutom att det 
fattades en kopia av ”egenkontrollen” i deras pärm. Björn  
har skickat en kopia till dom. 

 
 

 

§11 Övriga frågor  

 Christer kollat med lantmäteriet att det är OK att låta 
ordförandeskapet cirkulera inom styrelsen. 

 Christer tecknat avtal med Sohlberg angående vinterns 
plogning och flisning. 

 Fredrik fällt lutande träd och tagit hand om veden 
utanför tomterna 1:76 och 1:77 

 Genomgång av inkomna e-mail. 
 

 
 

Svar kommer sändas ut av Fredrik, Per-Olof, Björn och  
Chister. 



 Christer och Björn ta kontakt med lantmäteriet 
angående vattenansamling på tomt 1:77. 

 Förslag från Ulrika att styrelsen ska se över eventuella 
framtida ersättningar till styrelsemedlemmar, för att på 
så sätt ev. få fler att bli intresserade av att ta på sig 
styrelseuppdrag. Dessa förslag kommer presenteras 
för valberedningen och senare tas upp på nästa 
föreningsstämma. 

 Genomgång av vad som ska göras på arbetsdagen 
13/10: 

 
Se bilaga till protokoll 5 

 
§12 Nästa möte Nästa möte är måndagen den 10 december 2012 klockan 

18.30 hos Björn, som då är sammankallande och vice 
ordförande fram tills dess. 
 
 
Fredrik tackade och avslutade mötet. 

 

 
 
 
Vid protokollet, dag som ovan  Justerare 
 
 
 
Gunnel Blom                    Christer Tedefjord 
 


